
In de Enveloppenspecial propagandeerde Jeroen Timmer 

een nieuwe manier van werken. De jonge ontwerper ver-

zamelt enveloppen om ze vervolgens te verwerken in zijn 

EnvelopeBooks. Het milieuvriendelijke concept voor deze 

handgemaakte aantekeningenboekjes groeit gestaag. 

Wat is voor u de trend van 2011?

‘De trend van 2011 en de ontwikkeling die wijzelf hebben 

doorgemaakt is die van het leggen van contacten en het 

vormen van samenwerkingsverbanden. Hiernaast zien 

steeds meer bedrijven de noodzaak met een duurzaam-

heidsbril naar de eigen bedrijfsvoering te kijken.’

Hoe heeft u daar zelf vorm aan gegeven?

‘Door het leggen van contacten hebben we de traditio-

nele grafische keten omgedraaid. Bestaande machines bij 

een mail afhandelingsbedrijf en bij grafisch afwerkings-

bedrijf Agia & Lith worden ingezet om enveloppen en 

briefpapier geschikt te maken voor verwerking in en tot 

onze producten.’

Wat is er sinds de publicatie van uw artikel veranderd?

‘Een aantal positieve reacties en voor de lange termijn een 

goed uitgangspunt met betrekking tot bekendheid van 

EnvelopeBook in de branche.’

Wat is uw verwachting voor grafisch 2012?

‘Verdere verduurzaming en een verschuiving van kwanti-

teit naar kwaliteit - met aandacht vervaardigde producten.’

Erik Timmermans is onlosmakelijk verbonden met de begrippen duurzaamheid en papier. Hij schreef dan ook een artikel over duurzaam ondernemen met papier en karton als recept voor de toekomst. Maar Erik gaf ook vijfmaal zijn mening op de branche in de Dagboekenreeks. Zijn visie: ‘Alle schakels uit het productie- en verwer-kingsproces van een product kunnen bijdragen aan de verduurzaming daarvan. Onderlinge afstemming, samen-werking en kennisoverdracht bieden kansen.’
Wat is voor u de trend van 2011?‘Samenwerking en groei ketenbesef. Door alle schakels in de keten te bekijken ontstaan bewustere en duurzamere keuzes met een groter effect.’

Hoe heeft u daar zelf vorm aan gegeven?‘IPK is een keteninitiatief en heeft een groot aantal keten-initiatieven opgezet om ketenpartijen bijeen te brengen.’
Wat is er sinds de publicatie van uw artikel veranderd?‘Ik heb een groot aantal interessante contacten gelegd met ondernemers die graag willen samenwerken en mee-denken over verdere verduurzaming.’

Wat is uw verwachting voor grafisch 2012?‘Moeilijk te zeggen. Natuurlijk hoor ik veel negatieve geluiden. Echter, om te overleven in een economische crisistijd zal het bedrijfsleven toch aan marketing moeten blijven doen. En wat is daarvoor nou een mooier en effec-tiever middel dan print?’
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